
Til sundhedsudvalget hos Varde Kommune.

Den 17/11 -2014 havde vi fornøjelsen af at have besøg af vores Borgmester Erik 
Buhl. Her fik  vi lejlighed til at vise ham rundt på klinikken og i vores træningscenter 
hvor han havde muligheden for at se, hvad vi tilbyder og hvad vi står for.

Erik Buhl opfordret os til at invitere sundhedsudvalget på besøg, så I også kunne få 
muligheden for at se hvordan vi fx løser den kommunale genoptræning samt hvilke 
sundhedsydelser vi tilbyder Varde kommunes borger.

Vi sender derfor en invitation til sundhedsudvalget, hvor vi vil vise jer 
- hvorfor Varde Kommune har landet bedste og formentligt billigste kommunale 

genoptræning 
- hvorfor genoptræningen fungere så godt hos os, 
- hvad vi gør for hele tiden at forbedre os 
- fortælle hvorfor det er en fordele at genoptræningen foregår i et hus som vores.    

Er det noget I kunne være interesseret i er I meget velkommen til at kontakte Peer 
Larsen vores klinikchef for videre planlægning af besøget.
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